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Geachte heer, mevrouw, 

Op 1 mei zijn door de heer J.P. Dijk van de Socialistische Partij schriftelijke 
vragen gesteld over de verhuisbewegingen in de Maatschappelijke Opvang, 
naar aanleiding van informatie uit verschillende media. 
Bij deze de beantwoording van de gestelde vragen. 

BeantH'oording vragen 

1. Bent u bekend met verhuisbewegingen van Stichting Het Kopland? Zo 
ja hebt u uw instemming gegeven? Zo nee, wat vindt U van deze 
veranderingen? 

We zijn op hoofdlijnen geinformeerd. Van instemming is geen sprake. Het wel 
of niel verhuizen binnen de eigen organisatie valt onder de eigen bevoegdheid 
van de organisatie in kwestie. Uiteraard hebben wij hierover naitw contact. 

2. Bent u met ons van mening dat deze verhuisbeweging op gespannen 
voet staat met de toezegging van het college in de raadscommissie 
O&W van 4 februari:".... de situatie (in de maatschappelijke opvang) 
te bevriezen tot 1 juli 2015 ( ) en ondertussen breed te kijken 
naar het veld van maatschappelijke opvang"? Zo nee, waarom niet? 

Het Kopland verhuist intern, om haar werkzaamheden zo efficient mogelijk 
nit te voeren. Dat lijkt ons plausihel. Zie verder antwoord 1. 



3. Bewoners van de Noorderplantsoenbuurt en hun organisatie geven aan 
zich overvallen te weten door de wijze waarop Het Kopland om gaat 
met de buurt. Kunt u zich voorstellen dat deze bewoners zich 
overvallen voelen? Zo ja, waarom worden de veranderingen dan al 
ingezet? Zo nee, waarom niet? 

Het Kopland is primair verantwoordelijk voor de communicatie met de buurt. 
Het communicatieproces is volgens ons zorgvuldig geweest. 

4. Voor de clienten van het Eemshuis is het voomemen hen onder te 
brengen op twee andere locaties. In de directe nabijheid van vo/mbo 
instelllngen. Hun looproute naar de binnenstad gaat deels door deze 
wijken. Clienten van het Eemshuis doen veelal een poging afscheid te 
nemen van een leven van dakloosheid en verslaving. Helaas komt 
temgval naar het oude leven regelmatig voor. Bent u met ons van 
mening dat het onderbrengen van woonvoorzieningen van deze 
doelgroep in woonwijken onacceptabele veiligheidsrisico's opievert? 
Dat daarom de huidige locatie in de Schoolstraat onmiskenbaar de 
voorkeur geniet? Zo nee, waarom niet? 

Het beeld dat er hier geschetst wordt herkennen wij niet. Het Kopland gaat 
met omwonenden, zowel als clienten zorgvuldig om. Het Kopland houdt ons 
op de hoogte van haar activiteiten. Zo nodig worden wij betrokken. 

5. Vervolgens wordt de nachtopvang ondergebracht in de Schoolstraat 
grenzend aan Het Forum/Nieuwe Markt en het Sociaal pension het 
Ommelanderhuis. Dat betekent dat in totaal 70-90 mensen daar in en 
om de opvang verblijven. Mensen, die vanwege psychiatrische 
problematiek, verslaving en dakloosheid excessief gedrag kunnen 
vertonen. Bent u met ons van mening de leefstiji van deze 
clientengroepen van Het Kopland en dat van de bezoekers van het 
Forum/Nieuwe Markt haaks op elkaar staan en dit verschil tot 
botsingen in de openbare mimte zal leiden? Zo nee waarom niet? 

Deze vraag is stigmatiserend, zowel wat betreft bezoekers van het Forum, als 
de bewoners van bovengenoemde panden van Het Kopland. Zie verder 
antwoord onder 4, 



6. Voor de raad is in 2013 een leidraad "Realiseren voorzieningen 
kwetsbare personen" vastgesteld waarin communicatie en zorgvuldige 
afweging centraal staat. Bent u van mening dat Het Kopland naar 
letter en geest dit protocol in acht neemt bij de huidige 
verhuisbewegingen? Zo ja op welke wijze? Zo nee bent u van mening 
dat het college de regie functie in het protocol afdoende invult? Zoja, 
op welke wijze? Zo nee, wat zijn daarvan de redenen? En wat wordt 
uw opstelling bij de volgende onderdelen van deze carrousel? 

Er is een verhuizing geweest binnen het Kopland. Wij zijn van mening dat de 
Leidraad zorgvuldig gevolgd is. 

Nogmaals willen wij u er op wijzen dat wij niet gaan over de inteme 
bedrijfsvoering van onze instelllngen. Wij kunnen hier alleen iets van vinden 
als de inteme bedrijfsvoering haaks staat op wet en regelgeving of onze 
verordeningen. 

We gaan er vanuit dat we u met deze brief voldoende geinformeerd hebben. 

Met vriendelijke groet, j 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 

Peter den Oudsten Peter Teesink 



12 MEI 2015 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

Groningen, 01 mei 2015 

Betreft: SP ex. artikel 41 RvO omtrent verhuisbewegingen in de maatschappelijke opvang 

Geacht college. 

Onze fractie is door de leiding van Het Kopland op de hoogte gesteld van het voornemen een aantal 
accommodaties te voorzien van een andere doelgroep binnen de maatschappelijke opvang. Uit artikelen van 
het Dagblad van 21-04 en 22-04 en een item van OOG TV blijkt dat de operatie in voile gang is. Vandaar de 
volgende vragen: 

1. bent u bekend met de bovenbeschreven operatie van Stichting Het Kopland? Zo ja hebt u uw 

instemming gegeven? Zo nee, wat vindt U van deze veranderingen? 

2. bent u met ons van mening dat deze verhuisbeweging op gespannen voet staat met de toezegging 

van het college in de raadscommissie O&W van 4 februari:".... de situatie (in de maatschappelijke 

opvang) te bevriezen tot 1 juli 2015 ( ) en ondertussen breed te kijken naar het veld van 

maatschappelijke opvang"? Zo nee, waarom niet? 

3. bewoners van de Noorderplantsoenbuurt en hun organisatie geven aan zich overvallen te weten door 

de wijze waarop Het Kopland om gaat met de buurt. Kunt u zich voorstellen dat deze bewoners zich 

overvallen voelen? Zo ja, waarom worden de veranderingen dan al ingezet? Zo nee, waarom niet? 

4. voor de clienten van het Eemshuis is het voornemen hen onder te brengen op twee andere locaties. In 

de directe nabijheid van vo/mbo instelllngen. Hun looproute naar de binnenstad gaat deels door deze 

wijken. Clienten van het Eemshuis doen veelal een poging afscheid te nemen van een leven van 

dakloosheid en verslaving. Helaas komt terugval naar het oude leven regelmatig voor. Bent u met ons 

van mening dat het onderbrengen van woonvoorzieningen van deze doelgroep in woonwijken 

onacceptabele veiligheidsrisico's opievert? Dat daarom de huidige locatie in de Schoolstraat 

onmiskenbaar de voorkeur geniet? Zo nee, waarom niet? 

5. vervolgens wordt de nachtopvang ondergebracht in de Schoolstraat grenzend aan Het Forum/Nieuwe 

Markt en het Sociaal pension het Ommelanderhuis. Dat betekent dat in totaal 70-90 mensen daar in 

en om de opvang verblijven. Mensen, die vanwege psychiatrische problematiek, verslaving en 

dakloosheid excessief gedrag kunnen vertonen. Bent u met ons van mening de leefstiji van deze 

clientengroepen van Het Kopland en dat van de bezoekers van het Forum/Nieuwe Markt haaks op 

elkaar staan en dit verschil tot botsingen in de openbare ruimte zal leiden? Zo nee waarom niet? 

6. door de raad is in 2013 een leidraad "Realiseren voorzieningen kwetsbare personen" vastgesteld 

waarin communicatie en zorgvuldige afweging centraal staat. Bent u van mening dat Het Kopland naar 

letter en geest dit protocol in acht neemt bij de huidige verhuisbewegingen? Zo ja op welke wijze? Zo 

nee bent u van mening dat het college de regie functie in het protocol afdoende invult? Zo ja, op 

welke wijze? Zo nee, wat zijn daarvan de redenen? En wat wordt uw opstelling bij de volgende 

onderdelen van deze carrousel? 

namens de fractie van de SP, 

Jimmy Dijk 


